

# 第二十课 外国人在中国-句子

学生姓名:

| 中文                            | 英文                                                                                                     | speaking |
|-------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------|
| 那家卖热水器的公司通知我下周开始上班。           | The company that sold the water heater informed me to start work next week.                            |          |
| 我接受了指导老师的建议到一家跨国公司实习。         | I accepted the advice of my instructor to do an internship in a multinational company.                 |          |
| 我们周末要给李教授接风，顺便给白老师饯行。         | We will give Prof. Li a welcome party on weekend, and give Ms. Bai a farewell party by the way.        |          |
| 李小姐去超市买了很多饮料、零食和水果。           | Miss Li went to the supermarket and bought a lot of drinks, snacks and fruits.                         |          |
| 为了庆祝高先生找到工作，我们准备了一个火锅，还叫了外卖。  | To celebrate Mr. Gao finding a job, we prepared a hot pot and ordered takeout.                         |          |
| 我下星期就要到欧洲出差，推销太阳能充电器。         | I'm going on a business trip to Europe next week to sell solar chargers.                               |          |
| 最近跟环境保护和节约能源有关系的绿色产品在市场上卖得很好。 | Green products related to environmental protection and energy saving sold well in the market recently. |          |
| 我已经把找到工作的消息告诉指导老师了。           | I've already told my advisor that I've found a job.                                                    |          |
| 兄弟姐妹之间应该互相关照，互相帮助，互相鼓励。       | Brothers and sisters should take care of each other, help each other, and encourage each other.        |          |
| 现在在中国的外国人越来越多，他们在那里一边工作一边学中文。 | Now there are more and more foreigners in China who are learning Chinese while working there.          |          |
| 我常常看台湾的电视剧或者广告来提高我的中文水平。      | I often watch Chinese TV dramas, or Chinese commercials to improve my Chinese.                         |          |